



---

## **HEAD COACH** **Women's Varsity Hockey** (Part-Time Position)

---

**Contract duration :** August 2023 to April 2024  
**Status :** Part-Time Contract Position  
**Salary :** Salary TBD  
**Place of work :** 75% work from home, 25% on site

The La Cité Coyotes, run by the Student's Association, is currently looking for a bilingual (or french speaking) Women's Hockey Head Coach for its upcoming 2023-2024 season. The collège La Cité is an Ottawa based, French language college specializing in applied arts and technology. La Cité is an OCAA (Ontario College Athletic Association) and CCAA (Canadian College Athletic Association) as well as an OCR (Ontario Campus Recreation) institution.

**JOB SUMMARY:** The Women's Head Coach will report to the Men and Women's Hockey Coordinator, Athletic Facility Manager and the Director of Athletics.

Responsibilities will include all aspects of coaching, athletic development and recruiting as well as assisting the Men & Women's Hockey Coordinator, Athletic Facility Manager and Director of Athletics in the leadership, vision and supervision of the women's hockey program. This is part time which includes approximately one practice (1 hour) per week for 10-20 weeks, and from three (3) to five (5), 1-2 day tournaments between October and March.

Candidates shall have willingness to learn, be mentored as a coach and the desire to become a valued member of a well-respected and successful hockey program, as well as a genuine understanding and commitment to the Coyotes, OCAA, CCAA and OCR philosophies, as well as strong leadership and interpersonal skills with an ability to work with all constituencies of the college.

**KNOWLEDGE, SKILLS AND EDUCATION REQUIRED:**

Minimum Hockey Canada Development 1 or Level 2 Coach ; Respect In Sport; Experience coaching competitive U15, U16 or U18 male and female players ; CPR/ AED & First Aid Certification required subsequent to date of hire.

To apply, or for more information, please contact Marc-André Clément by email at [mcleme@collegelacite.ca](mailto:mcleme@collegelacite.ca) or by phone at 613-742-2493 ext. 2645.



---

## **ENTRAÎNEUR-CHEF**

### **Hockey intercollégial – Équipe féminine**

(Poste à temps partiel)

---

**Durée de l'emploi :** Août 2023 à avril 2024  
**Status :** Temps partiel à contrat  
**Salaire :** Salaire à déterminer  
**Lieu de travail :** 75% à domicile, 25% sur site

Les Coyotes de La Cité, gérés par l'Association étudiante de La Cité, sont présentement à la recherche d'un entraîneur-chef bilingue (ou parlant le français) pour la saison 2023-2024 de notre équipe féminine de hockey sur glace. Le collège La Cité est un collège francophone d'arts appliqués et de technologie à Ottawa opérant dans l'OCAA (Ontario College Athletic Association), l'ACSC (Association canadienne du sport collégial) et l'OCR (Ontario Campus Recreation).

**SOMMAIRE DU POSTE :** L'entraîneur-chef relèvera de du Coordonnateur des équipes de hockey, du Gérant du complexe sportif, ainsi que du Directeur des sports.

Les responsabilités comprennent tous les aspects de l'entraînement, du développement athlétique et du recrutement, ainsi que l'assistance au coordonnateur du hockey masculin et féminin, au gestionnaire des installations sportives et au directeur des sports dans la direction, la vision et la supervision du programme de hockey féminin. Il s'agit d'un poste à temps partiel qui comprend environ un entraînement (1 heure) par semaine pendant 10 à 20 semaines, et de trois (3) à cinq (5) tournois d'un à deux jours entre octobre et mars.

Les candidats doivent avoir la volonté d'apprendre, d'être encadrés en tant qu'entraîneurs et le désir de devenir des membres appréciés d'un programme de hockey respecté et couronné de succès, ainsi qu'une véritable compréhension des philosophies des programmes des Coyotes, de l'OCAA, l'ACSC et l'OCR, ainsi que de bonnes compétences interpersonnelles et en leadership tout en ayant une capacité de travailler avec toutes les circonscriptions du collège.

#### **CONNAISSANCES, COMPÉTENCES ET FORMATION REQUISES :**

Au minimum, Hockey Canada Développement 1 ou Entraîneur Niveau 2 ; Expérience d'entraînement compétitif de U15, U16 ou U18 d'athlètes masculin et féminin ; Respect en Sport ; Certifications RCR / DEA & Premiers soins nécessaires à la suite de la date d'embauche.

Pour postuler, ou pour plus d'informations, s'il vous plaît contacter Marc-André Clément par courriel à [mcleme@collegelacite.ca](mailto:mcleme@collegelacite.ca) ou par téléphone au 613-742-2493, poste. 2645.